
V Brně dne 22. září 2010 
 

Zápis 
z 15. jednání Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00 konaného dne 20. 9. 2010 

 od 16.30 hod. na ZŠ Pavlovská 16, Brno 
 
 
Přítomni: Jiří Zorník, Mgr. Ivana Binková, Mgr. Eva Orlovská, Pavel Císarík, Mgr. Pavlína 
Mazáčová, Ph.D., Petra Zmeková, Jana Kocourková  
Nepřítomni: Petr Zbytek, Mgr. Václav Božek CSc. 
 
Hosté: Mgr. Lumír Sedláček – ředitel ZŠ Ppavlovská, 16, Brno 
            Oldřich Beníček – ekonom ZŠ Pavlovská 16, Brno 
 
Jednání zahájila Mgr. Eva Orlovská, dále řídila Pavlína Mazáčová. 
 
 
Program: 
 
1. Projednání Návrhu rozpočtu ZŠ Pavlovská 16 na kalendářní rok 2011  
2. Plán dalších jednání RŠ ve školním roce 2010/2011  
3. Různé 
 

Hlasování o programu:  schváleno jednomyslně (přítomno 7) 
 
 
k bodu 1/ 
 
Místopředsedkyně ŠR Eva Orlovská zahájila jednání, přivítala členy RŠ i hosty – pana Mgr. 
Lumíra Sedláčka a pana Oldřicha Beníčka. Požádala pana Beníčka o prezentaci navrhovaného 
rozpočtu ZŠ Pavlovská 16.  Ekonom prezentoval a komentoval jednotlivé položky 
navrhovaného rozpočtu školy. Při sestavování návrhu finančního plánu na rok 2011 se 
vychází z předpokládaného plnění za rok 2010 a z aktuálních potřeb školy na rok 2011. Dále 
se zohledňují předpokládané  pohyby v cenách (energie, služby, materiál). V průběhu 
prezentace se k jednotlivým položkám vyjadřoval starosta Kohoutovic pan Jiří Zorník a 
k některým částem rozpočtu se vyjádřil také ředitel ZŠ Lumír Sedláček. Poté následovala 
diskuse k návrhu. Návrh rozpočtu  ZŠ Pavlovská na další kalendářní rok v předkládaném 
znění vzali na vědomí všichni přítomní členové ŠR.  
 

Vzato na vědomí (přítomno 7) 
 
k bodu 2/ 
 
Další jednání ŠR ve školním roce 2010/11 proběhne v květnu nebo červnu 2011 po 
předchozím společném konsenzu všech členů ŠR na termínu jednání. 
 

Hlasování: schváleno jednomyslně (7 přítomných) 
 
k bodu 3/ 



Diskuse se vedla o plánované in-line dráze na hřišti ZŠ Pavlovská i o plánovaném pronájmu 
části budovy školy soukromé mateřské škole s výukou angličtiny. Dále byla v rámci diskuse 
otevřena možná spolupráce mezi ZŠ Pavlovská a ZUŠ P. Křížkovského v době tzv. 
Divadelního týdne na ZŠ Pavlovská  
 

Vzato na vědomí (přítomno 7) 
 
 

Jednání bylo ukončeno v 17.15 hodin. 
 
 
Zapsala: Mgr. Pavlína Mazáčová, Ph.D. 

 Mgr. Pavlína Mazáčová, Ph.D., v.r.   
          předsedkyně ŠR 


